

May 6, 2023
MONTGOMERY COUNTY, TEXAS

Precinct H-H99
選區 H-H99

Page 1 of 1

頁 1 / 1

2023年5月6日
TEXAS州，MONTGOMERY郡

Please use a black or blue ink pen to mark your ballot.
To vote for your choice in each contest, completely fill
in the box next to your choice.

請使用黑色或藍色水筆標註您的選票。若在
各選舉中為您的選擇投票，請塗滿所選選項
左側的方框。

**THE WOODLANDS ROAD UTILITY DISTRICT NO. 1
GENERAL ELECTION**

THE WOODLANDS ROAD UTILITY DISTRICT NO. 1
理事會選舉

**The Woodlands RUD No. 1
Directors**

The Woodlands RUD No. 1
理事會

Vote for none, one or two
可投給無人、一人或兩人

- Richard DeBone**
- Gil Staley**
- Randolph V. Schulze**

This page intentionally left blank / 本頁特意留空

May 6, 2023

MONTGOMERY COUNTY, TEXAS

2023年5月6日

TEXAS州，MONTGOMERY郡

Please use a black or blue ink pen to mark your ballot. To vote for your choice in each contest, completely fill in the box next to your choice.

請使用黑色或藍色水筆標註您的選票。若在各選舉中為您的選擇投票，請塗滿所選選項左側的方框。

NEW CANEY INDEPENDENT SCHOOL DISTRICT BOND ELECTION

新卡尼独立学区
債券選舉

New Caney ISD Proposition A

新卡尼独立学区 提案A

THE ISSUANCE OF \$634,000,000 OF BONDS BY THE NEW CANEY INDEPENDENT SCHOOL DISTRICT FOR SCHOOL FACILITIES AND THE LEVYING OF A TAX IN PAYMENT THEREOF. THIS IS A PROPERTY TAX INCREASE.

新卡尼独立学区为学校设施发行\$634,000,000美元的债券，并在支付这些费用时征税。这将增加财产税。

FOR 贊成

AGAINST 反對

New Caney ISD Proposition B

新卡尼独立学区 提案B

THE ISSUANCE OF \$61,000,000 OF BONDS BY THE NEW CANEY INDEPENDENT SCHOOL DISTRICT FOR SCHOOL EXTRACURRICULAR FACILITIES, INCLUDING BASEBALL/SOFTBALL AND EXPANDING THE AG SCIENCE CENTER, AND THE LEVYING OF A TAX IN PAYMENT THEREOF. THIS IS A PROPERTY TAX INCREASE.

新卡尼独立学区为学校课外设施（包括棒球/垒球和扩建农业科学中心）发行\$61,000,000美元的债券，并在支付这些费用时征税。这将增加财产税。

FOR 贊成

AGAINST 反對

This page intentionally left blank / 本頁特意留空